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This is the 23th annual surveillance report concerning the Gravelines nuclear power plant. Gravelines, located between
Calais and Dunkerque and very high power station (5400 MW) with sixth plants. liegining of electricity production in
1980 reached maximum production in 1986. Surveillance studies concern fisheries, intertidal and subtidal zoobenthos
hydrology, microbiology, phytoplankton and zoplankton. Studies concern seasonal variations in natural environment
and impact study at outfall of plant., Le présent rapport de surveillance de Gravelines est le 23è rapport de surveillance
du site nucléaire, Gravelines située entre Calais et Dunkerque est une centrale de forte puissance (5400 MW) avec 6
tranches nucléaires. La centrale a commence d fonctionner en 1980 et a atteint sa puissance maximale en 1986. La
surveillance concerne le milieu halieutique, benthique (intertidal et subtidal)) et pélagique (hydrologie, microbiologie,
phytoplancton, zooplancton). Les études concernent le suivi saisonnier du milieu non impacté et l'étude d'impact au
rejet de la centrale.
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